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Protokół Nr II/XLI/06 
 z sesji zwyczajnej 

 Rady Powiatu Wejherowskiego 
 z dnia 30 czerwca 2006 r. 

 
Przewodniczący Rady Powiatu Wejherowskiego – pan Kazimierz Bistroń  

na podstawie listy obecności (załącznik nr 1) stwierdził prawomocność posiedzenia  
i dokonał otwarcia obrad o godz. 10:00. Następnie powitał pana Starostę, Zarząd Powiatu, 
radnych, pracowników Starostwa i przybyłych gości (załącznik nr 2).  

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady zapytał obecnych o uwagi  
do zaproponowanego porządku obrad. Uwag nie zgłoszono, więc Przewodniczący 
zaproponował wprowadzenie do porządku obrad w punktach od 18 do 25 następujących 
uchwał:  
18. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za Zasługi dla 

Powiatu Wejherowskiego” (panu Zbigniewowi Alojzemu Kołodziejskiemu)  
- druk nr 462/06 – projekt przedkłada Kapituła medalu „Za Zasługi dla Powiatu 
Wejherowskiego”. 

19. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za Zasługi dla 
Powiatu Wejherowskiego” (panu Tadeuszowi Dargacz) - druk nr 463/06 
 – projekt przedkłada Kapituła medalu „Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego”. 

20. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za Zasługi dla 
Powiatu Wejherowskiego” (Ks. kanonikowi Stanisławowi Bachowi)  
- druk nr 464/06 – projekt przedkłada Kapituła medalu „Za Zasługi dla Powiatu 
Wejherowskiego”. 

21. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za Zasługi dla 
Powiatu Wejherowskiego” (Ks. Zygmuntowi Woszczek) - druk nr 465/06 
– projekt przedkłada Kapituła medalu „Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego”. 

22. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za Zasługi dla 
Powiatu Wejherowskiego” (panu Edmundowi Potrykus) - druk nr 466/06  
– projekt przedkłada Kapituła medalu „Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego”. 

23. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za Zasługi dla 
Powiatu Wejherowskiego” (panu Jerzemu Groth) - druk nr 467/06 – projekt przedkłada 
Kapituła medalu „Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego”. 

24. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za Zasługi dla 
Powiatu Wejherowskiego” (panu Feliksowi Sikora) - druk nr 468/06  
– projekt przedkłada Kapituła medalu „Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego”. 

25. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za Zasługi dla 
Powiatu Wejherowskiego” (zakładowi mięsnemu DOMINIK) - druk nr 469/06 – projekt 
przedkłada Kapituła medalu „Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego”. 

Obecni jednogłośnie zgodzili się z powyższą zamianą.  
Posiedzenie kontynuowano zgodnie z następującym jednogłośnie przyjętym 

porządkiem obrad: 
 
1. Sprawy regulaminowo - organizacyjne: 
- otwarcie sesji, 
- stwierdzenie prawomocności obrad, 
- przedstawienie porządku obrad, 
- przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
2. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 
3. Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami. 
4. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu powiatu  

na 2006 rok - druk nr 458/06 – projekt przedkłada Zarząd Powiatu. 
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5. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego o zmianie uchwały w sprawie określenia trybu 
uchwalenia budżetu powiatu - druk nr 455/06 – projekt przedkłada Zarząd Powiatu.  

6. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Samorządowi Województwa Pomorskiego z przeznaczeniem dla Szpitala 
Specjalistycznego im. F.Ceynowy w Wejherowie - druk nr 446/06 – projekt przedkłada 
Zarząd Powiatu. 

7. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Gminie Linia - druk nr 459/06 – projekt przedkłada Zarząd Powiatu. 

8. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania Statutu Powiatowemu 
Urzędowi Pracy w Wejherowie - druk nr 447/06 – projekt przedkłada Zarząd Powiatu. 

9. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania statutu Powiatowemu 
Centrum Pomocy Rodzinie w Wejherowie - druk nr 451/06 – projekt przedkłada Zarząd 
Powiatu.  

10. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania statutu Domowi Pomocy 
Społecznej w Strzebielinku - druk nr 449/06 – projekt przedkłada Zarząd Powiatu. 

11. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania statutu Domowi Pomocy 
Społecznej w Wejherowie - druk nr 450/06 – projekt przedkłada Zarząd Powiatu.  

12. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania statutu Ognisku 
Wychowawczemu im. K. Lisieckiego „Dziadka” w Rumi druk nr 452/06 - projekt 
przedkłada Zarząd Powiatu. 

13. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania statutu Rodzinnemu Domowi 
Dziecka w Górze - druk nr 456/06 – projekt przedkłada Zarząd Powiatu.  

14. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania statutu Zarządowi 
Drogowemu dla Powiatu Puckiego i Wejherowskiego z siedzibą w Pucku  
- druk nr 457/06 – projekt przedkłada Zarząd Powiatu. 

15. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wyrażenia woli likwidacji szkolnych 
schronisk młodzieżowych - druk nr 448/06 – projekt przedkłada Zarząd Powiatu. 

16. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zawarcia z Miastem Zielona Góra 
porozumienia dotyczącego organizacji szkoleń w formie konsultacji  
i egzaminów klasyfikacyjnych dla uczniów oddziałów wielozawodowych  
- druk nr 453/06 – projekt przedkłada Zarząd Powiatu. 

17. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zawarcia z Powiatem Tczewskim 
porozumienia dotyczącego organizacji teoretycznej nauki zawodu  
w systemie kursowym i w formie konsultacji dla uczniów oddziałów wielozawodowych - 
druk nr 454/06 – projekt przedkłada Zarząd Powiatu. 

18. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za Zasługi dla 
Powiatu Wejherowskiego” (panu Zbigniewowi Alojzemu Kołodziejskiemu)  
- druk nr 462/06 – projekt przedkłada Kapituła medalu „Za Zasługi dla Powiatu 
Wejherowskiego”. 

19. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za Zasługi dla 
Powiatu Wejherowskiego” (panu Tadeuszowi Dargacz) - druk nr 463/06  
– projekt przedkłada Kapituła medalu „Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego”. 

20. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za Zasługi dla 
Powiatu Wejherowskiego” (Ks. kanonikowi Stanisławowi Bachowi) - druk nr 464/06 – 
projekt przedkłada Kapituła medalu „Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego”. 

21. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za Zasługi dla 
Powiatu Wejherowskiego” (Ks. Zygmuntowi Woszczek) - druk nr 465/06 
– projekt przedkłada Kapituła medalu „Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego”. 

22. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za Zasługi dla 
Powiatu Wejherowskiego” (panu Edmundowi Potrykus) - druk nr 466/06 
 – projekt przedkłada Kapituła medalu „Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego”. 

23. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za Zasługi dla 
Powiatu Wejherowskiego” (panu Jerzemu Groth) - druk nr 467/06 – projekt przedkłada 
Kapituła medalu „Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego”. 
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24. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za Zasługi dla 
Powiatu Wejherowskiego” (panu Feliksowi Sikora) - druk nr 468/06  
– projekt przedkłada Kapituła medalu „Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego”. 

25. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za Zasługi dla 
Powiatu Wejherowskiego” (zakładowi mięsnemu DOMINIK) - druk nr 469/06 – projekt 
przedkłada Kapituła medalu „Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego”. 

26. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi  
- druk nr 460/06 – projekt przedkłada Komisja Rewizyjna. 

27. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi  
na działanie Zarządu Drogowego dla Powiatu Puckiego i Wejherowskiego  
z siedzibą w Pucku - druk nr 461/06 – projekt przedkłada Komisja Rewizyjna. 

28. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli w PCPR  
w Wejherowie. 

29. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli w Wydziale Kultury  
i Spraw Społecznych Starostwa Powiatowego w Wejherowie. 

30. Dyskusja nad sprawozdaniem Zarządu z prac między sesjami. 
31. Interpelacje i zapytania radnych. 
32. Wnioski i oświadczenia radnych.  
33. Zamknięcie sesji.  

 
W dalszej kolejności Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołu  

Nr II/XL/06 z Sesji Zwyczajnej Rady Powiatu Wejherowskiego II kadencji  
z dnia 2 czerwca 2006 r. Uwag nie zgłoszono. W przeprowadzonym głosowaniu  
protokół przyjęto jednogłośnie.  
 
Ad.2. 

Przewodniczący Rady przedstawił informacje z prac między sesjami  
(załącznik nr 3 do niniejszego protokołu). 
 
Ad.3. 

Sprawozdanie Zarządu Powiatu z prac między sesjami przedstawił pan Józef Reszke 
Starosta Wejherowski (załącznik nr 4 do niniejszego protokołu).  
Ponadto poruszył następujące sprawy: 
- W Wydziale Komunikacji zatrudniono 4 osoby na prace interwencyjne i przyjęto  

3 osoby na staż. Dziennie wydział przyjmuje się około 200 wniosków na wymianę 
praw jazdy, a wydaje się około 150 praw jazdy. Ponadto na siedmiu stanowiskach 
przyjmuje się około 70 wniosków o rejestrację pojazdów i wydaje się od 70 do 100 
dowodów rejestracyjnych dziennie oraz załatwia się około 150 spraw innych. 

Starosta dodał, że na dziś nie wpłynęła żadna informacja o przedłużeniu terminu na wymianę 
praw jazdy i taka informacja już najprawdopodobniej nie wpłynie.  
- Procedury przetargowe dot. prac na drogach są kolejno wykonywane. Zakończono już 

następujące remonty dróg: Linia – Niepoczołowice, z Lini do Lęborka, 
Niepoczołowice – Kamienica Królewska oraz droga nr 6 i remont ul. Dąbrowskiego  
w Rumi.  

- Starosta powiedział, że na dzisiejszej sesji ma być podjęta uchwała w sprawie zmiany 
budżetu powiatu. Zapisano w niej środki na realizację ostatniego już zadania  
z harmonogramu remontów dróg, który planowano realizować do 2008 r., tj. odnowa 
nawierzchni drogi nr 1438 G na odcinku Kielno – Karczemki.  

- W nie długim czasie nastąpi realizacja programu GAMBIT. Starosta powiedział, że 
jeszcze nie są znane zasady przyznawania środków, jeżeli program nadal będzie 
dotyczył inwestycji na drogach przy placówkach oświatowych, to jest przygotowany 
wniosek na budowę ronda przy ZSP w Strzepczu. Natomiast jeżeli GAMBIT będzie 
obejmował ogólnie drogi, to jest przygotowany również wniosek na budowę ronda  
w Rosochach. Obecnie czekamy na szczegółowe wytyczne. 
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- Droga 218 - Starosta powiedział, że dnia 7 lutego br. wystosowano pismo  
do Marszałka Województwa informujące, że przeznacza się 200 tys. zł na remont 
drogi 218, z przeznaczeniem na sporządzenie projektu i przebudowę drogi na odcinku 
ul. 3 Maja (od skrzyżowania z ul. Strzelecką do skrzyżowania z ul. Kościuszki). Po 
czym Rada Powiatu podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2006 r. 
(przeznaczającą środki na tę drogę) i uchwałę w sprawie zawarcia umowy  
z Samorządem Województwa Pomorskiego dotyczącą udzielenia pomocy finansowej 
(28 kwietnia br.). Niestety do dnia dzisiejszego niemożliwe było podpisanie umowy 
pomiędzy powiatem a Samorządem Województwa, gdyż Rada Miasta dopiero  
w bieżącym tygodniu podjęła uchwałę o przekazaniu środków na remont drogi nr 218, 
a umowy pomiędzy miastem a Samorządem Województwa i powiatem a Samorządem 
Województwa mają być podpisane jednocześnie, by można było razem wnieść środki 
do budżetu województwa.  

W związku z tym w najbliższy poniedziałek ma nastąpić podpisanie stosownych umów. 
- Starosta odczytał podziękowanie Prezydenta Miasta Gdańska za zaangażowanie 

powiatu i wsparcie odbudowy Kościoła św. Katarzyny w Gdańsku.  
- Starosta wręczył pani Bożenie Romskiej nauczycielowi ZSP nr 2 w Wejherowie 

Nagrodę Starosty Wejherowskiego oraz pogratulował jej zaangażowania  
w pracę zawodową. 

 
Ad. 4. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu powiatu 
na 2006 rok - druk nr 458/06 przedstawiła pani Janina Szalska Skarbnik Powiatu, która 
wprowadziła następującą autopoprawkę do niniejszej uchwały: 

„po § 1 wprowadza się § 2 o następującym brzmieniu: Zmienia się załącznik Nr 6 
 do Uchwały Nr II/XXXVI/379/05 Rady Powiatu Wejherowskiego z dnia 23 grudnia 2005 r. 
ustalający przychody i wydatki funduszy celowych zgodnie z załącznikiem nr 4 do niniejszej 
uchwały 

Dotychczasowy  § 2 otrzymuje nr 3 
   § 3 otrzymuje nr 4 
   § 4 otrzymuje nr 5 
   § 5 otrzymuje nr 6 
   § 6 otrzymuje nr 7 
   § 7 otrzymuje nr 8 
   § 8 otrzymuje nr 9 
Dotychczasowy:  załącznik nr 4 otrzymuje nr 5 
   załącznik nr 5 otrzymuje nr 6 
   załącznik nr 6 otrzymuje nr 7 
Zmiany w planie finansowym Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej wynikają 
ze zmiany klasyfikacji budżetowej wydatków inwestycyjnych.” 

Przewodniczący Rady poinformował obecnych, że projekt uchwały uzyskał 
pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów i Komisji Gospodarki, Rolnictwa  
i Ochrony Środowiska, Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Prorodzinnej, Komisji 
Edukacji, Komisja Kultury, Sportu i Promocji Powiatu oraz Komisji Bezpieczeństwa  
i Porządku Publicznego. 

Uchwała wraz ze zgłoszoną autoporawką została podjęta jednogłośnie. 
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Ad. 5.  
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego o zmianie uchwały w sprawie 

określenia trybu uchwalenia budżetu powiatu - druk nr 455/06 przedstawiła pani Janina 
Szalska Skarbnik Powiatu. 

Przewodniczący Rady poinformował obecnych, że projekt uchwały uzyskał 
pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów i Komisji Organizacyjno – Prawnej. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

Ad. 6. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Samorządowi Województwa Pomorskiego z przeznaczeniem dla Szpitala 
Specjalistycznego im. F.Ceynowy w Wejherowie - druk nr 446/06 przedstawiła pani 
Gabriela Lisius Wicestarosta Wejherowski. 

Przewodniczący Rady poinformował obecnych, że projekt uchwały uzyskał 
pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów, Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej  
i Prorodzinnej oraz Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 7. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Linia - druk nr 459/06 przedstawił pan Marek Panek - Etatowy Członek 
Zarządu. 

Przewodniczący Rady poinformował obecnych, że projekt uchwały uzyskał 
pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów, Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego oraz Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 8. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania Statutu 
Powiatowemu Urzędowi Pracy w Wejherowie - druk nr 447/06 przedstawia pani Grażyna 
Sobieraj zastępca Dyrektora PUP w Wejherowie. 

Przewodniczący Rady poinformował obecnych, że projekt uchwały uzyskał 
pozytywną opinię Komisji Organizacyjno – Prawnej. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 9. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie statutu Powiatowemu 
Centrum Pomocy Rodzinie w Wejherowie - druk nr 451/06 przedstawia pani Genowefa 
Małyszko Dyrektor PCPR w Wejherowie.  

Radny Wiesław Sikora stwierdził, że stanowisko dyrektora tej placówki jest bardzo 
odpowiedzialne więc dyrektor powinien być zatrudniany w drodze konkursu. Ponadto radny 
stwierdził, że zastępca dyrektora PCPR powinien być powoływany i odwoływany przez 
dyrektora, ale po zasięgnięciu opinii Zarządu Powiatu (w § 4 pkt. 5 statutu). Radny zapytał 
również, czy pkt. 12 § 4 jest konieczny („Nadzór nad działalnością rodzinnej opieki 
zastępczej oraz działalnością jednostek organizacyjnych pomocy społecznej funkcjonujących 
w Powiecie sprawuje Starosta przy pomocy Centrum), bo są to kompetencje Starosty.  

Radny Seweryn Czoska Przewodniczący Komisji Organizacyjno – Prawnej 
powiedział, że Komisja szczegółowo analizowała przedmiotowy statut. Zawarte w statucie 
zapisy wynikają z regulacji prawnej. Zapis §4 pkt. 2 „Dyrektora Centrum zatrudnia Zarząd 
Powiatu w drodze otwartego i konkurencyjnego naboru” jest zapisem szerszym niż pojęcie 
konkursu. 
Pan Radosław Skwarło Radca Prawny Starostwa zgodził się z wypowiedzią radnego 
Seweryna Czoski. Odnośnie powoływania i odwoływania zastępcy dyrektora Radca Prawny 
stwierdził, że należy to do wyłącznej kompetencji dyrektora. Natomiast zapis § pkt. 12 
precyzuje, że te zadania Starosty będzie wykonywało PCPR. 
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Przewodniczący Rady poinformował obecnych, że projekt uchwały uzyskał 
pozytywną opinię Komisji Organizacyjno – Prawnej. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 10. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania statutu Domowi 
Pomocy Społecznej w Strzebielinku - druk nr 449/06 przedstawił pan Zbigniew Nowosadzki 
Naczelnik Wydziału Organizacyjnego. 

Radny Wiesław Sikora powiedział, że analizował dokładnie zarówno statut DPS w 
Wejherowie jak i w Strzebielinku i stwierdził, że niektóre zapisy są niejednolite. Statut DPS 
w Wejherowie zawiera na przykład następujący zapis:  

„1. Do podstawowych zadań realizowanych przez Dom należy: 
a) zapewnienie mieszkańcom całodobowej opieki oraz zaspokajanie niezbędnych potrzeb 

bytowych , zdrowotnych, społecznych, intelektualnych i religijnych, na poziomie 
obowiązującego standardu” (§ 4 1a).  

Natomiast statut DPS w Strzebielinku nie wymienia potrzeb religijnych i zapis jest 
następujący: „1. Celem Domu jest zapewnienie mieszkańcom całodobowej opieki oraz 
zaspokajanie niezbędnych potrzeb bytowych, opiekuńczych i wspomagających na poziomie 
obowiązującego standardu.” (§ 5 pkt.1). 
Radny Janusz Zabłocki zgodził się ze swoim przedmówcą i uznał, że w statutach obu domów 
pomocy powinny być takie same zapisy.  
 Pan Marcin Ledke Dyrektor DPS w Strzebielinku odpowiedział, że zapis o potrzebach 
wspomagających obejmuje też potrzeby religijne mieszkańców domu. Radca Prawny Pan 
Radosław Skwarło dodał, że rozporządzenie Ministra Polityki Społecznej w sprawie domów 
pomocy społecznej zapewnia mieszkańcom domów możliwość realizacji potrzeb religijnych  
i nie trzeba tego jeszcze raz zapisywać w statucie domu – statut domu w Wejherowie jest 
bardziej szczegółowy niż statut DPS w Strzebielinku. 

Radny Seweryn Czoska dodał, że oba statuty są zgodne z obowiązującym prawem  
i w takim zakresie mogą się różnić między sobą. W związku z tym, statuty można ujednolicić 
lub pozostawić takie, jakie są.  

Radny Janusz Zabłocki stwierdził, że statut powinien być szczegółowy, dzięki temu 
mieszkańcy domu czytając statut dowiedzieliby się dokładnie, jakie przysługują im prawa.  

Pan Józef Reszke powiedział, że nie ma wzorca statutu narzuconego odgórnie, więc 
statuty mogą się różnic w szczegółach i zaproponował przyjęcie obu statutów bez zmian.  

Radny Wiesław Sikora zapytał, czy zapisana liczba mieszkańców w statucie DPS  
w Strzebielinku nie będzie ograniczała w jakiś sposób przyjmowania pensjonariuszy. Starosta 
wyjaśnił, że w domu jest dokładnie 182 miejsc i więcej osób nie można już przyjąć, ale może 
być mniejsza liczba mieszkańców.  

Przewodniczący Rady poinformował obecnych, że projekt uchwały uzyskał 
pozytywną opinię Komisji Organizacyjno – Prawnej. 

Po czym przeprowadził głosowanie, w którym uchwała została podjęta przy 2 głosach 
wstrzymujących.  
 
Ad. 11  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania statutu Domowi 
Pomocy Społecznej w Wejherowie - druk nr 450/06 przedstawił pan Zbigniew Nowosadzki 
Naczelnik Wydziału Organizacyjnego. 

Przewodniczący Rady poinformował obecnych, że projekt uchwały uzyskał 
pozytywną opinię Komisji Organizacyjno – Prawnej. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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Ad. 12. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania statutu Ognisku 

Wychowawczemu im. K. Lisieckiego „Dziadka” w Rumi - druk nr 452/06 przedstawił pan 
Zbigniew Nowosadzki Naczelnik Wydziału Organizacyjnego. 

Przewodniczący Rady poinformował obecnych, że projekt uchwały uzyskał 
pozytywną opinię Komisji Organizacyjno – Prawnej. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 13. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania statutu 
Rodzinnemu Domowi Dziecka w Górze - druk nr 456/06 przedstawił pan Zbigniew 
Nowosadzki Naczelnik Wydziału Organizacyjnego. 

Przewodniczący Rady poinformował obecnych, że projekt uchwały uzyskał 
pozytywną opinię Komisji Organizacyjno – Prawnej. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

Ad. 14. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania statutu Zarządowi 

Drogowemu dla Powiatu Puckiego i Wejherowskiego z siedzibą w Pucku - druk nr 457/06 
przedstawił pan Janusz Nowak Dyrektor Zarządu Drogowego dla Powiatu Puckiego  
i Wejherowskiego. 

Radny Grzegorz Gaszta zapytał, czy procentowy podział kosztów na powiat pucki  
i wejherowski wynika z długości dróg i czy uwzględniono w nim przekazanie dróg miastom  
i gminie Gniewino. 

Pan Marek Panek Etatowy Członek Zarządu potwierdził, że jednym z elementów 
wpływających na wielkość procentowego podziału kosztów jest m. in. długość dróg  
w powiatach, ale podział dotyczy tylko kosztów administracji. Pozostałe koszty są ściśle 
rejestrowane w oddzielnych księgowościach dla obu powiatów. 

Starosta dodał, że drogi zostały przekazane gminom tylko w zarząd, więc nadal są to 
drogi powiatowe. Dzięki przekazaniu tych dróg powiat nie musi dbać o bieżące i zimowe ich 
utrzymanie  

Starosta stwierdził, że przyjęty podział procentowy nie jest krzywdzący dla powiatu 
wejherowskiego, bo w naszym powiecie jest znacznie więcej dróg niż w powiecie puckim - 
Powiat Wejherowski ma 560 dróg a powiat Pucki 220. W związku z tym, gdyby przyjąć tylko 
ilość dróg do podziału kosztów, to powiat wejherowski miałby znacznie większy udział  
w kosztach. Na to radny Grzegorz Gaszta powiedział, że podział procentowy powinien być 
precyzyjny i uznał, że przekazanie dróg powinno spowodować zmniejszenie kosztów 
administracji. Starosta odpowiedział, że przekazanie dróg nie zmniejszyło znacznie kosztów 
administracyjnych. Pan Marek Panek Etatowy Członek Zarządu dodał, że pomimo 
przekazania dróg gminom powiat wejherowski ma nadal znacznie więcej dróg niż powiat 
pucki. Ponadto Starosta powiedział, że w Zarządzie Drogowym nadal jest za mało 
pracowników.  

Radny Seweryn Czoska stwierdził, że radny Grzegorz Gaszta chce dyskutować, który 
z powiatów jest tu ważniejszy. Na to radny Grzegorz Gaszta sprzeciwił się wypowiedzi 
przedmówcy i stwierdził, że radny powinien być zorientowany, z czego wynika taki podział 
kosztów. Ponadto zapytał, na czym polega kontrola finansowa sprawowana przez Starostwo 
nad wydatkami Zarządu Drogowego.  

Pan Marek Panek Etatowy Członek Zarządu zauważył, że wspólny zarząd dróg dobrze 
funkcjonuje od 8 lat. Jesteśmy jedynymi powiatami, które mają wspólny zarząd. Ponadto pan 
Marek Panek dodał, że dyrektor otrzymał nagrodę za sprawne zarządzanie drogami w dwóch 
powiatach jednocześnie. Powiedział też, że prowadzenie własnego zarządu drogowego 
przysporzyłoby powiatowi dużo większych kosztów. Radny Tadeusz Ptach zgodził  
się z przedmówcą. 
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Pan Marek Panek Etatowy Członek Zarządu wyjaśnił, że kontrola finansowa odbywa 
się tak, że pracownik Starostwa Wejherowskiego sprawuje bieżący nadzór nad wydatkami na 
drogi powiatu puckiego i odwrotnie.  

Radny Seweryn Czoska powiedział, że przedmiotowy statut musi być przyjęty 
zarówno przez Radę Powiatu Wejherowskiego jak i Puckiego. Zbytnia szczegółowość może 
skomplikować przyjęcie niniejszego statutu przez obie Rady.  

Wiesław Sikora zapytał, czy nie powinno się bardziej sprecyzować zapisu 
dotyczącego odwoływania dyrektora Zarządu Drogowego. Może zaistnieć sytuacja, w której 
powiaty będą miały odmiennie zdanie w tej kwestii.  

Na to Starosta powiedział, że jak dotychczas współpraca pomiędzy włodarzami obu 
powiatów dobrze się układa i na pewno w kwestii powołania, czy odwołania dyrektora 
zarządy obu powiatów dojdą do porozumienia. Ponadto gdyby zaistniała na prawdę trudna 
sytuacja zawsze można rozwiązać wspólny Zarząd Drogowy lub sprawę rozwiązać w sądzie.  

Na tym dyskusję zakończono. 
Przewodniczący Rady poinformował obecnych, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Organizacyjno – Prawnej. 
Po czym przeprowadził głosowanie, w którym uchwała została podjęta przy 2 głosach 

wstrzymujących.  
 

Przewodniczący Rady zarządził przerwę. 

Po przerwie kontynuowano obrady. 
 

Ad. 15. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wyrażenia woli likwidacji 

szkolnych schronisk młodzieżowych - druk nr 448/06 przedstawiła pani Gabriela Lisius 
Wicestarosta Wejherowski. 

Przewodniczący Rady poinformował obecnych, że projekt uchwały uzyskał 
pozytywną opinię Komisji Edukacji. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad. 16. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zawarcia  
z Miastem Zielona Góra porozumienia dotyczącego organizacji szkoleń w formie konsultacji 
i egzaminów klasyfikacyjnych dla uczniów oddziałów wielozawodowych - druk nr 453/06 
przedstawiła pani Gabriela Lisius Wicestarosta Wejherowski. 

Przewodniczący Rady poinformował obecnych, że projekt uchwały uzyskał 
pozytywną opinię Komisji Edukacji. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 

Ad. 17. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zawarcia z Powiatem 

Tczewskim porozumienia dotyczącego organizacji teoretycznej nauki zawodu w systemie 
kursowym  i w formie konsultacji dla uczniów oddziałów wielozawodowych -  
druk nr 454/06 przedstawiła pani Gabriela Lisius Wicestarosta Wejherowski. 

Przewodniczący Rady poinformował obecnych, że projekt uchwały uzyskał 
pozytywną opinię Komisji Edukacji. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad. 18. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu  
„Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego” (panu Zbigniewowi Alojzemu Kołodziejskiemu) - 
druk nr 462/06 przedstawił Przewodniczący Rady Powiatu, który poinformował, że Kapituła 
przychyliła się do nadania medalu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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Ad. 19. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu  
„Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego” (panu Tadeuszowi Dargacz) - druk nr 463/06 
przedstawił Przewodniczący Rady Powiatu, który poinformował, że Kapituła przychyliła  
się do nadania medalu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 20. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu  
„Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego” (Ks. kanonikowi Stanisławowi Bachowi)  
- druk nr 464/06 przedstawił Przewodniczący Rady Powiatu, który poinformował,  
że Kapituła przychyliła się do nadania medalu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 21. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu  
„Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego” (Ks. Zygmuntowi Woszczek) - druk nr 465/06 
przedstawił Przewodniczący Rady Powiatu, który poinformował, że Kapituła przychyliła  
się do nadania medalu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 22. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu  
„Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego” (panu Edmundowi Potrykus) - druk nr 466/06 
przedstawił Przewodniczący Rady Powiatu, który poinformował, że Kapituła przychyliła  
się do nadania medalu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 23. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu  
„Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego” (panu Jerzemu Groth) - druk nr 467/06 
przedstawił Przewodniczący Rady Powiatu, który poinformował,  
że Kapituła przychyliła się do nadania medalu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 24. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu  
„Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego” (panu Feliksowi Sikora) - druk nr 468/06 
przedstawił Przewodniczący Rady Powiatu, który poinformował, że Kapituła przychyliła  
się do nadania medalu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 25. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu  
„Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego” (zakładowi mięsnemu DOMINIK) 
 - druk nr 469/06 przedstawił Przewodniczący Rady Powiatu, który poinformował,  
że Kapituła przychyliła się do nadania medalu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 26. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi  
- druk nr 460/06 przedstawił pan Wacław Seweryn Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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Ad. 27. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działanie Zarządu Drogowego dla Powiatu Puckiego i Wejherowskiego z siedzibą w Pucku - 
druk nr 461/06 przedstawił pan Wacław Seweryn Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 28. 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli w PCPR  
w Wejherowie (załącznik nr 6) przedstawił pan Wacław Seweryn Przewodniczący Komisji 
Rewizyjnej. 
 
Ad. 29. 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli w Wydziale Kultury  
i Spraw Społecznych Starostwa Powiatowego w Wejherowie (załącznik nr 7) przedstawił pan 
Wacław Seweryn Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 
 
Ad. 30. 

Na pytanie radnego Grzegorza Gaszty, jakie środki można uzyskać z programu 
GAMBIT, Starosta odpowiedział, że zasady będą znane po 5 lipca. 
 Odnośnie przebudowy drogi nr 218 radny Grzegorz Gaszta nie zgodził się ze Starostą. 
Powiedział, że Rada Miasta podjęła uchwałę dot. przekazania środków na tę drogę dnia 
15.04.2006 r. Ponadto zapytał, dlaczego bez upoważnienia Rady Powiatu Starosta ustalił 
warunek, że środki zabezpieczone w budżecie powiatu na drogę nr 218 mają być 
przeznaczone na ten konkretny odcinek drogi. Radny stwierdził, że jest przyjęty 
harmonogram prac na tej drodze i niepotrzebnie się komplikuje jego realizację wprowadzając 
takie warunki ze strony powiatu.  
 Radny Witold Reclaf wyraził zdziwienie dla krytyki ze strony Starosty dla władz 
miasta. Miał nadzieję, że sprawy pomiędzy miastem a powiatem zostały wyjaśnione. Radny 
stwierdził, że Starosta powinien być koordynatorem współpracy między samorządami a nie 
podtrzymywać konflikty. Radny Witold Reclaf uznał, że nadrzędną sprawą jest tu budowa 
drogi. 
 Na to Starosta odpowiedział, że wiele krytyki i napaści ze strony miasta przemilczał, 
jednak na ostatniej sesji Rady Miasta padło kłamstwo, że powiat nie dał pieniędzy na drogę nr 
218. W związku z tym, stwierdził, że musi przedstawić jak było naprawdę. Starosta 
podkreślił, że z pozostałymi gminami współpraca układa się bardzo dobrze, tylko ze strony 
Miasta Wejherowa są ciągłe ataki i krytyka.  
 Starosta powiedział, że przekazując środki na jakiś cel ma się prawo stawiać pewne 
warunki. Ponadto stwierdził, że to właśnie Zarząd Powiatu jest zobowiązany do ustalania 
pewnych szczegółów przekazywania środków. Na przebudowę tego odcinka na ul. 3 Maja 
jest presja społeczeństwa i mediów - media zarzuciły, że nie jest rozwiązana sprawa wyjazdu 
ze Starostwa. Starosta powiedział, że temat remontu drogi nr 218 jest dla niego bardzo ważny 
i omawia go z Marszałkiem od 4 lat. 
Starosta jeszcze raz podkreślił, że uchwała Rady Miasta Wejherowa o udzieleniu pomocy 
finansowej Samorządowi Województwa Pomorskiego była podjęta w tym tygodniu przez 
Radę. Dodał, że być może tylko uchwała w sprawie zamiany budżetu była podjęta  
15 kwietnia, jednak była ona niewystarczająca by podpisać umowy. Starosta jeszcze raz 
powiedział, że brak omawianej uchwały ze strony miasta spowodował opóźnienie podpisania 
umowy także pomiędzy powiatem a Samorządem Województwa. 

Radny Grzegorz Gaszta poprosił o doprecyzowanie, czy umowa, która ma być 
podpisana będzie dotyczyła remontu ul. 3 Maja i czy od tej drogi zostanie rozpoczęta cała 
przebudowa drogi nr 218? Radny zapytał też, czy taki bieg spraw opóźni prace  
na ul. Marynarki Wojennej. 
Starosta powiedział, że dnia 18 maja został przesłany do Marszałka projekt umowy. Do dnia 
dzisiejszego nie wpłynęły żadne zastrzeżenia. Następnie Starosta odczytał treść umowy,  
w której było zapisane, że Powiat Wejherowski przekazuje 200 tys. zł na sporządzenie 
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projektu i przebudowę drogi nr 218, na odcinku od skrzyżowania z ul. Strzelecką do 
skrzyżowania z ul. Kościuszki. Starosta wyraził nadzieję, że do końca roku będzie 
sporządzona dokumentacja i zostanie wykonany na tym odcinku dywanik oraz poprawi się 
organizacja ruchu. Starosta podkreślił, że w chwili obecnej jest to bardzo niebezpieczny 
odcinek drogi. 

Starosta wyjaśnił, że środki finansowe zabezpieczone przez województwo wystarczą 
tylko na przebudowę drogi do granicy lasu ul. Marynarki Wojennej. Ponadto poinformował 
obecnych, że Wicemarszałek Mieczysław Struk zamierza zgłosić projekt przebudowy całej 
drogi nr 218 do projektów europejskich. W to przedsięwzięcie miałby się również włączyć 
powiat i gminy, przez które ta droga przebiega.  
Starosta dodał, że jeżeli wniosek o środki unijne na ten cel zostanie złożony w przyszłym 
roku i zaakceptowany, to początek realizacji zadania nastąpi najprawdopodobniej dopiero  
w 2008 r. Przebudowa drogi prawdopodobnie rozpocznie się od ronda w Chwaszczynie,  
w związku z tym realizacja inwestycji w Wejherowie będzie znacznie później. Starosta 
jeszcze raz podkreślił, że omawiany odcinek ul. 3 Maja jest punktem newralgicznym i nie 
można z jego przebudową czekać tak długo. Na zakończenie swojej wypowiedzi Starosta 
wyjaśnił, że remont odcinka ul. 3 Maja nie opóźni remontu ul. Marynarki Wojennej, bo jest to 
inne zadanie i z innych środków ma być realizowane.  
Radny Grzegorz Gaszta był odmiennego zdania. Powiedział, że jest przyjęty harmonogram 
prac, wg. którego pierwszy etap prac przewidziany jest na ul. Marynarki Wojennej i powinno 
się realizować tę inwestycję etapami, zgodnie z harmonogramem. 

Radny Marek Klas zapytał: 
- w kwestii jakich dróg Zarząd Powiatu wydał opinię o zaliczeniu do kategorii dróg 

gminnych w Gminie Wejherowo?; 
- jaki był przebieg spotkania z Dyrekcją PLK w Gdańsku w sprawie uzgodnień dot. 

projektu budowy drogi powiatowej Reda – Rumia?; 
- jakie sprawy zostały omówione na Radzie Metropolitarnej?. 

Pan Marek Panek - Etatowy Członek Zarządu odpowiedział, że Zarząd Powiatu 
opiniował 31 dróg i dodał, że wykaz tych dróg można udostępnić radnemu. 

Odnośnie spotkania z Dyrekcją PLK pan Marek Panek Etatowy Członek Zarządu 
powiedział, że uzgadniano warunki związane z pozyskiwaniem gruntów kolejowych pod 
budowę drogi Reda - Rumia. W spotkaniu uczestniczyli również zastępca Burmistrza Miasta 
Rumi i Burmistrz Miasta Reda. Pan Marek Panek powiedział, że dyrekcja kolei podchodzi  
z pełnym zrozumieniem do sprawy i zapewniła, że udzieli pomocy w pozyskaniu gruntów 
będących w zarządzie PKP pod budowę tej drogi. 

Pan Marek Panek Etatowy Członek Zarządu powiedział, że na Radzie Metropolitarnej 
poruszano m. in. kwestie dot. zintegrowanego biletu na przejazdy na terenie aglomeracji 
trójmiejskiej. Głównie ustalono, że kwestia wzajemnego rozliczenia będzie rozstrzygnięta na 
odrębnym spotkaniu. 

 
Ad. 31. 

Radny Wiesław Sikora przypomniał, że w ubiegłym roku poruszał temat palenia 
wszelkich śmieci (w tym opon i butelek) podczas Nocy Świętojańskiej. Radny stwierdził, że 
w tym roku było takich ognisk jeszcze więcej. W związku z tym zapytał, czy odpowiednie 
straże (straż pożarna, policja Wydział Ochrony Środowiska, Gospodarki Wodnej, Leśnictwa  
i Rolnictwa Starostwa i inne) podejmują jakieś działania by temu zapobiegać? 

Starosta odpowiedział, że z informacji uzyskanej od Komendantów Policji i Straży 
dowiedział się, że Noc Świętojańska w Wejherowie przebiegła spokojnie i nie odnotowano 
incydentów, o których mówił radny. Natomiast tereny poszczególnych gmin leżą w gestii 
wójtów i to oni powinni działać na swoim terytorium. Starosta dodał, że nie ma kompetencji 
by ingerować w działania wójtów. Ponadto stwierdził, że rozwiązaniem byłoby 
organizowanie przez władze gminnych imprez z okazji Nocy Świętojańskiej i wówczas może 
zmniejszyłaby się skala tego zjawiska. Ponadto Starosta zaapelował do nauczycieli  
o uświadamianie młodzieży w szkołach o zanieczyszczaniu środowiska podczas Nocy 
Świętojańskiej.  
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Radny Witold Reclaf w imieniu mieszkańca Rumi zgłosił następujące zapytanie:  
czy w październiku lub listopadzie 2005 r. wpłynęło do Starostwa pismo z Urzędu Miasta 
Rumia dot. prośby o remont schodów w przychodni przy ul. Katowickiej w Rumi. Pismo było 
prawdopodobnie adresowane do kierownictwa NZOZ Nr 3 i do wiadomości Starosty 
Wejherowskiego.  
Radny poprosił o pisemną odpowiedź i jeżeli takie pismo wpłynęło to jego kserokopię.  

Ponadto radny zapytał, czy problem „staczy” w Wydziale Komunikacji został 
rozwiązany. Starosta odpowiedział, że osoby, które się stale powtarzały w kolejkach przestały 
przychodzić do wydziału i nie ma sygnałów, aby „stacze” działali. Starosta dodał, że robi  
się wszystko by temu przeciwdziałać. 

Radny Mirosław Odyniecki jeszcze raz zapytał, czy Miejski Konserwator Zabytków 
wyraził zgodę na główne drzwi wejściowe do Starostwa, ponieważ w prasie napisano, że była 
to zgoda na coś innego.  
 Starosta odpowiedział, że jest zgoda konserwatora z przed 4 lat (pan Marek Panek 
pokazał radnemu Mirosławowi Odynieckiemu dokumenty, w których konserwator wyraził 
zgodę). Ponadto Starosta powiedział, że rozważano zamontowanie solidnych, drewnianych 
drzwi, jednak byłyby one na pewno utrudnieniem (ze względu na ciężar) dla osób 
niepełnosprawnych załatwiających sprawy w Starostwie. Dodał także, że należy pamiętać  
o kosztach wykonania takich drzwi. 

Radny Marek Klas powrócił do sprawy drogi nr 218 (dot. odcinka ul. 3 Maja)  
i zapytał, co będzie z remontem odcinka od skrzyżowania z ul. Strzelecką do lasu. Starosta 
odpowiedział, że Marszałek nie posiada więcej środków i dlatego planuje złożyć wniosek 
unijny na pozostałą część drogi nr 218.  

Radny Janusz Zabłocki jeszcze raz powrócił do przebiegi dyskusji nad statutem 
Zarządu Drogowego i podkreślił, że PiS nie występuje przeciwko dyrektorowi Zarządu, nie 
jest przeciwny wspólnemu Zarządowi Drogowemu, itd. Powiedział, że radni PiS-u oczekiwali 
jedynie jasnej i pełnej informacji na temat finansów jednostki. 
Starosta odpowiedział, że na koniec roku dyrektor Zarządu Drogowego przedkłada projekt 
planu wydatków i dochodów budżetowych na rok następny. Projekt planu wydatków  
i dochodów np. na rok 2006 może zostać udostępniony radnemu. 
 
Ad. 32. 
  Starosta pan Józef Reszke powiedział, że zaspokajanie mieszkańców miast w wodę 
leży w gestii gminy. Niestety miasto Wejherowo nie posiada punktu obsługi klientów. Jedyny 
punkt obsługi klienta dla mieszkańców Wejherowa jest w Gdyni, czynny w niedogodnych 
godzinach dla osób pracujących. Starosty powiedział, że jest to przykład niewypełnienia przez 
Miasto Wejherowo obowiązku ustawowego. W związku z tym pan Józef Reszke Starosta 
Wejherowski na ręce Przewodniczącego Rady Powiatu złożył wniosek o wystąpienie do 
władz Miasta Wejherowa w sprawie utworzenia na terenie miasta punktu obsługi klienta 
PEWiK.  
  Radny Grzegorz Gaszta poparł wniosek Starosty i powiedział, że podpisze się pod 
apelem Starosty pana Józefa Reszke do Przewodniczącego Rady, a nawet pod apelem do 
Zarządu Powiatu dotyczącym wystąpienia do władz Miasta Wejherowa i PEWiK w tej 
sprawie. 
Głos zabrał również radny Tadeusz Ptach, który poprosił by we wniosku ująć także punkt 
obsługi w Rumi, natomiast radny Krzysztof Krzemiński powiedział, że wskazane byłoby 
również utworzenie punktu obsługi klienta w Redzie.  
 
 Na zakończenie głos zabrał Poseł na Sejm RP pan Jerzy Budnik, który życzył radnym 
udanego wypoczynku w przerwie letniej i dalszej owocnej pracy. 
 
Ad. 33. 

Przewodniczący Rady dokonał zamknięcia obrad XLI Sesji Zwyczajnej. 
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Załączniki: 
1. Lista obecności radnych na XLI Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego. 
2. Lista zaproszonych gości na XLI Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego. 
3. Informacje Przewodniczącego Rady z prac miedzy sesjami. 
4. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z prac między sesjami. 
5. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli w PCPR  

w Wejherowie. 
6. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli w Wydziale Kultury  

i Spraw Społecznych Starostwa Powiatowego w Wejherowie. 
 
 
 
 

Posiedzeniu przewodniczył: 
 
 

Kazimierz Bistroń 
 
Protokołowała: Hanna Bulman 


